## 表演团体 Performing Group



## 弦乐团 2021 String Orchestra

活动与成就

#### Activities & Achievements

国际音乐家交流及表演机会

International Musicians Exchange and Performing Opportunities

乐团团建 Orchestra Team Building

音乐乐理游戏 Music Theory Games

音乐评估 Musical Assessments

自外口值 Musical Assessments

学内表演 School Events Performances

2017 室内乐音乐庆 Chamber Music Fest 2017

2015 年 MGS 音乐节 - 评审团奖 MGS Music Fest 2015 - Jury Prize

华裔新年布告栏制作比赛冠军 Winner of Han Chiang Notice Board

**CNY Making Competitions** 



弦乐团欢迎有或没有音乐背景的学生。我们提供乐理和实践的音乐培训以及经验丰富的教练的指导和帮助,以确保您在我们4到5年的音乐之旅中顺利进行。

Our society welcomes students with or without musical backgrounds. We provide musical training both theoretical and practical as well as guidance and assistance by our experienced coaches to ensure a smooth musical journey over your 4 to 5 years with us.



星期二 Tuesday

2.35pm - 4.15pm 星期四 Thursday

1.55pm - 4.15pm

\*\*Physical Class

### 表演团体 Performing Group



## 起源 Origins

## 2014年成立 Founded in 2014

弦乐团于2014年成立。主要活动是传授弦乐演奏技巧,提供团员们发挥潜能与才艺的平台,以及参与比赛的机会。透过户外学习、踏察活动与观摩交流平台等课外活动提高团员对音乐的认知与热忱。本团也让团员追求卓越表现,不断求取进步,使文化传承延绵不断,并希望能够登上校际、洲际与国际的演奏舞台。

The String Orchestra was established in 2014. The main activity is to teach string performance skills, provide a platform for members to develop their potential and talents, and opportunities to participate in competitions. Through outdoor learning, observation activities and observation exchange platform and other extracurricular activities to enhance the team members' awareness and enthusiasm for music. The group also allows its members to pursue excellence, continuously strive for progress, and extend the cultural heritage, and hope to be able to enter the inter-school, intercontinental and international stage of performance.



我们的最新表演 Our Latest Performances:



Rondeau By Henry Purcell



Andante Festivo
By Jean Sibelius

### 表演团体 Performing Group



# 弦乐团 2021 String Orchestra

## 学会宗旨 Purpose

- 灌输团员们正确的艺术价值观 Instill the correct artistic values of the members.
- 提供团员们发挥潜能与才艺的平台 Provide a platform for members to develop their potential and talents
- 发掘演绎人才 Discover talents for interpretation
- 提高团员们对音乐的热诚与鉴赏能 To improve their enthusiasm and appreciation of music

李财源师 Mr Lee Chye Guan

林崇菎师 Mr Leonard Lam



许可欣师 Ms Candy Khoo

陈淑梅师 Ms Tan Tsu Mei





## 顾问老师 Teacher Advisor

邝晓丽师 Ms Shirley Fong 丘缘施师 Ms Charlotte Kew

如有任何查询, 请电邮: For any inquiries, please email: 191016@hchs.edu.my Ammar SJ (2021 Head of General Affairs)